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С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 

 

П Р О Т О К О Л 

 

 

№ 38 

 

от извънредно заседание, състояло се на 28.08.2013 г. в 12.00 в пресклуб на БТА, гр.

 Пловдив 

 

 

ПРИСЪСТВАЛИ:, Георги Лозанов, Анна Хаджиева и Иво Атанасов. 

ОТСЪСТВАЛИ: Анюта Асенова и Мария Стоянова. 

 

Начало на заседанието 12.00 часа, водено от Георги Лозанов- председател  на СЕМ. 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Писмо от КРС по реда на чл. 30, т.12 на ЗЕС и във връзка с чл. 32, ал.1, т. 18 на 

ЗРТ.  

Вносител: Ант. Лозенска 

Докладва: Ант. Лозенска 

 

 

 

Георги Лозанов откри заседанието и подложи на обсъждане дневния ред.  

 

Предложение точка „разни” – да се проведе среща-разговор с присъстващите 

представители на регионалните центрове на СЕМ в градовете Пловдив, Благоевград и 

Бургас във връзка с дейността им. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 3 (три) гласа “за”:  прие дневния ред.  

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Доклад от Специализирана администрация  във връзка с писма 

от КРС по реда на чл. 30, т.12 на ЗЕС и във връзка с чл. 32, ал.1, т. 18 на ЗРТ.  

 

Антоанета Лозенска докладва постъпило писмо от КРС (вх. № ЛРР-12-10-00-

38/26.08.2013 г.), с което се моли СЕМ за произнасяне в най-кратък срок относно 

удължаване срока на разрешения по приложение  за наземно аналогово 

радиоразпръскване на телевизионни сигнали. 

Към писмото е приложен проект на разрешение и списък на разрешенията. 

С писмо вх. № ЛРР-12 10-00-38/27.08.2013  КРС уведомява СЕМ за постъпило писмо с 

вх. № 12-01-3691/26.08.2013 г. от „БЪЛГАРИЯ ОН ЕР” ООД, съгласно което 

предприятието желае издадените му 15 бр. разрешения за наземно аналогово 

телевизионно радиоразпръскване с местен териториален обхват да бъдат прекратени с 

изтичане срока им на действие – 01.09.2013 г. След тази дата, „БЪЛГАРИЯ ОН ЕР” 
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ООД ще прекрати излъчването от аналоговите предаватели.  

Към писмо вх. № ЛРР-12 10-00-38/27.08.2013 на КРС е приложена нова таблица с 

издадените от КРС разрешения за наземно аналогово телевизионно радиоразпръскване 

с местен териториален обхват, за които следва да бъде продължен срокът на действие. 

 

При така описаната фактическа и правна обстановка, удължаването на срока на 

разрешенията е свързано с изменението на Плана за въвеждане на наземно цифрово 

телевизионно радиоразпръскване. 

Актуализацията на Плана е приета с решение на Министерски съвет № 494 от 22 август 

2013 г., обнародвано в Държавен вестник, бр. 75 от 27 август 2013 г. 

 

Съгласно чл. 30, т. 12 от ЗЕС, КРС изменя разрешения за осъществяване на електронни 

съобщения след решение на СЕМ. 

 

С оглед изложеното, е предложен проект на решение, с което  СЕМ не възразява 

Комисията за регулиране на съобщенията, при спазване разпоредбите на Закона за 

електронните съобщения да измени разрешения за ползване на индивидуално 

определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на електронни 

съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 

радиоразпръскване на телевизионни сигнали, описани в приложение към решението. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 3 (три) гласа “за”:  прие предложения проект на решение в едно с 

приложението към него, съдържащо изброени разрешения, които следва да бъдат 

изменени. 

 

ПО ТОЧКА РАЗНИ: 

Председателят Георги Лозанов посочи, че на база наблюдението му за дейността на 

регионалните центрове, се интересува от решението на три проблема и иска 

информация за това от представители на регионалните центрове, присъстващи на 

извънредното заседание – Владимир Георгиев (РЦ Пловдив), Иво Михайлов (РЦ 

Благоевград) и Щерион Джунджуров ( РЦ Бургас): 

1.Актосъставянето, което в регионалните центрове не е достатъчно активно; 

2.Издирването на доставчици на медийни услуги, които създават програми без 

разрешение: Съветът достига до такава информация случайно или по сигнал, не и на 

база информация от центровете; 

3.Проблеми при връчването на актове: най-често Съветът среща трудности при 

връчване на актове в малки населени места - доставчиците не могат да бъдат открити 
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на адреса, вписан в регистъра и подаден от тях като адрес на управление и дейност. 

Председателят посочи, че и по трите въпроса има необходимост от действия. 

Ефективността във връзка с така посочените проблеми, може да доведе до 

преразглеждане идеята за  постепенно отпадане на регионалните центрове.  

Анна Хаджиева постави въпроса, че не са организирани и срещи на регионално ниво с 

доставчици на медийни услуги, каквото решение е имало преди доста време. 

Представителите на регионалните центрове посочиха, че при актосъставянето   има 

необходимост от свидетели, а случайни лица не изразяват съгласие да бъдат свидетели 

за нарушения от страна на доставчици на медийни услуги. Посочиха също, че когато се 

констатират нарушения, казусите се изпращат на колегите в София за предприемане на 

действия съгласно ЗРТ и ЗАНН. Изразиха мнение, че са необходими проверки на място, 

което е свързано с командироването им, а също тези проверки следва да са с 

представители на КРС, а те не винаги се отзовават. Изложиха се и проблеми с онлайн 

наблюдението на програми - онлайн вариантът не винаги е идентичен с този на 

реалната програма, която се разпространява - прекъсва, губи се връзката с интернет и 

пр. 

Председателят  отправи запитване до Щ.Джунджуров по повод зачестилите случаи на 

разпространение на реклами на руски език в програмите, създавани и разпространявани 

по морето. Щ.Джунджуров следва да изготви доклад по така поставената тема. 

Освен проблемите с търговското слово в програмите, Председателят посочи, че 

констатира случаи на език на омразата в определени програми. Има известна тревога по 

занижената чувствителност към този план на човешкото достойнство. Посочи, че 

следва да се усещат границите на този тип говорене по медиите, което заради интернет 

става все по-безобразно. А щом законодателят е дал основа за устойчиви практики и 

регулация в тази област, трябва да го напомняме на доставчиците и обществото 

въобще. 

Решение:  

СЕМ реши с 3 (три) гласа “за”:  Представителите на регионалните центрове да сведат 

до знанието на колегите си от другите два регионални центъра (В.Търново и Видин) 

разговорите от днес. 

Да се изпрати писмо до КРС, в което да се посочи, че следва да се извършат съвместни 

проверки на регионално ниво за незаконни програми. 

Да се представи на СЕМ информация от вътрешния регистър колко акта са издадени на 

регионални и местни медии и колко на националните. 

Представителите на регионалните центрове да предоставят актуализирана и пълна 

информация относно дейността на доставчиците в регионите им, включително и за 

незаконни програми. Също следва да представят предложение за осъществяване на 

местни проверки на място-да посочат населените места, времето за проверките в дни и 
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конкретни дати, причината за проверка и цел. Тези предложения за всеки регионален 

център следва да се остойностят от отдел „Бюджет и финанси“ и разгледат от СЕМ. 

 

В 13.30 започна пресконференция в пресклуба на БТА, Пловдив, открита и водена от 

Председателя на СЕМ Георги Лозанов. 

 

Материали приложени към Протокол № 38 

1. Дневен ред  

2. Доклад от СА и проект на решение. 

 

 

ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  

 

Анна Хаджиева 

 

........................ Анюта Асенова ........................ 

Мария Стоянова 

 

............................      

Георги Лозанов  

председател 

......................... Иво Атанасов     

....................... 

 

Протоколът води: Антоанета Лозенска-Тодорова 


